
 

 

BODRUM ODTÜ MEZUNLARI DERNEĞİ 

2021 YILI OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTI TUTANAĞI 

 

26.06.2021 

 

Bodrum ODTÜ Mezunları Derneği 2021 yılı Olağan Genel Kurul Toplantısının ikincisi, ilk 

toplantı 19.06.2021 tarihinde yeterli çoğunluk sağlanamadığından dolayı 

gerçekleştirilmemesi nedeniyle, 26.06.2021 tarihinde Türk Kuyusu Cd. No:60, 48400 

Bodrum, Muğla adresinde bulunan Bodrum Mimarlık Kütüphanesinde gerçekleştirildi. 

 

1. Yoklama ve açılış yapıldı. Hazirun Cetveli oluşturuldu. Toplantıya 32 asil üye 

katılmış olduğu görüldü, böylece Genel Kurulu gerçekleştirmek için yeterli sayıya 

ulaşıldı. 

2. Genel Kurul Toplantısının Divan Başkanlığına Süha Sevük ve Divan Katip 

Üyeliğine Avni Barkın Kurt oybirliğiyle seçildi. 

3. Toplantıya katılanlar Divan Başkanı tarafından saygı duruşuna davet edildi. 

4. Derneğin 2018-2019-2020 yıllarına ait Yönetim Kurulu raporunun tüm üyeler 

tarafından okunmuş olduğundan dolayı tekrar okunmasına gerek duyulmadan 

oylamaya geçildi. Rapor oybirliği ile ibra edildi. 

5. Derneğin 2018-2019-2020 yıllarına ait Denetim Kurulu raporu Münevver Eren Artu 

tarafından okundu. Rapor oybirliği ile ibra edildi. 

6. Gelir gider cetvelinin okunmasına gerek olup olmadığı oylandı. Okunmasına gerek 

olmadığına oybirliği ile karar verildi. YK Başkanı Eftal Köklü, yapılan harcamalar 

ve kasada bulunan miktar konusunda bilgiler verdi. Gelir gider cetveli kabul edilerek 

oybirliği ile ibra edildi. 

7. YK Başkanı Eftal Köklü aidat ödenmemesi ve diğer nedenlerle bazı üyelerin 

üyelikten çıkarılması gerektiği ve bu konuda Yönetim Kuruluna yetki verilmesi 

gerektiğini ifade etti. Bazı üyelerin 4 – 5 senedir aidat ödemediklerini söyledi. 

Tüzükte halihazırda Yönetim Kurulunda bu yetkinin olduğu ifade edilerek oylamaya 

gerek duyulmadı. 



8. YK Başkanı Eftal Köklü kasada yeterli para olması ve büyük bir gider kaleminin 

bulunmaması nedeniyle aidat artırmaya ihtiyaç bulunmadığını ifade etti. Aidat 

tutarının aynı kalmasını teklif etti. Oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 

9. Yönetim ve Denetim Kurullarının seçimlerine geçildi. Yönetim Kurulu gerekli üye 

sayısından daha fazla sayıda aday olması nedeniyle Yönetim Kurulu seçimi 

yapılmasına karar verildi. Divan Başkanının talebi üzerine Yönetim Kurulu seçimi 

oylamasının gizli, sayımının açık yapılmasına karar verildi. Toplam 29 adet oy 

pusulası mevcuttu. Yapılan oylama neticesinde aşağıdaki tablo oluştu: 

 

Yönetim Kurulu Adayı       Aldığı Oy 

Eftal Köklü 24 

Ahmet Berk 18 

Avni Barkın Kurt 28 

Dursun Göktepe 16 

Ayşe Çiğdem Batur 29 

Neşe Tuncer 8 

Şule Kükrer 20 

 

Bu tabloya göre en fazla oy alan Ayşe Çiğdem Batur, Avni Barkın Kurt, Eftal 

Köklü, Şule Kükrer ve Ahmet Berk yeni Yönetim Kurulunu oluşturmak üzere 

görevlendirildi. Yönetim Kurulu yedek üyeliklerine ise Dursun Göktepe, Neşe 

Tuncer, Süha Özkan, Süha Sevük ve Füsun Yürüt oybirliği ile seçildiler. 

Denetim Kurulu seçimi ise açık oylama yöntemiyle gerçekleştirildi. Denetim Kurulu 

Münevver Eren Artu, Macide Tüzün ve Numan Balaban’dan oluştu. Denetim Kurulu 

yedek üyeliklerine ise Süleyman Veysi Anıl, Abidin Turgay Ural ve İbrahim Faruk 

Özkut seçildi. 

10. Başkaca gündem maddesi kalmamasından dolayı dilek ve temennilere geçildi. 

i. Murat Artu: Üyeliklerle ilgili bir soru sordu. Eftal Köklü bir üyenin üyeliğinin 

sonlandırılması için YK kararının yeterli olmadığı, tüzük değişikliği 

gerektiğini söyledi. Bir üyenin üyeliğinin sonlandırılması için YK kararının 

yeterli olduğu tüzük değişikliğine gerek olmadığı ifade edildi. Üyelik 

sonlandırma işlemin YK herhangi bir nedene dayandırmaksızın şifaen 

yapılması gerektiği konuşuldu. 

ii. Ayşe Çiğdem Batur: Üyelerin daha fazla katılımcı olmaları gerektiğini, 

maillere ve benzeri iletişim yöntemlerine üyelerden sağlıklı dönüş 

yapılmadığını ifade etti. Katılımcılığın artırılması için anket yapıldığını ama 

bu ankete bile geri dönüş konusunda sıkıntı yaşandığını söyledi.  

iii. Eftal Köklü: Daha fazla sosyalleşebilmek amacıyla sinema geceleri, caz 

geceleri ve geziler düzenlemek istediklerini ama pandemi dolayısıyla 

yapamadıklarını belirtti.  



iv. Ahmet Berk: Derneğin kurulu amacı hakkında bilgi verdi. Toplumu 

ilgilendiren sorunlara daha müdahil olunması gerektiğini söyledi. Şule Kükrer 

ve Eftal Köklü bazı konularda Derneğin oldukça müdahil olduğu konusunda 

bilgi verdiler, örnek olarak Ortakent’te imara açılması planlanan arazi için 

ortaya konan girişimleri verdiler. Ancak ortaya çıkan sonuçların takipçisi 

olunması gerektiğini ifade ettiler. 

v. Murat Artu: Bodrum’un en büyük sorunu haline gelen ulaşım konusunda 

çalışmamız gerektiğini söyledi. 

vi. Murat Artu: İki çeşit üyelik olabileceğini ifade etti. 

vii. Murat Artu: BODTÜM kartı çıkarılabilir dedi. 

viii. Murat Artu: Bir restoranla anlaşılarak toplantıların orada yapılabileceğini 

söyledi. 

ix. Murat Artu: Devletle iş yapan hiç kimsenin Yönetim Kurulu içerisinde yer 

almaması gerektiğini ifade etti. 

x. Süha Sevük: İfade edilen tüm bu konuların gerçekleştirilmesinin sadece 

Yönetim Kuruluna bırakılmaması gerektiğini, üyelerin daha katılımcı olmaları 

gerektiğini söyledi. Finansman ve örgütlenme konularının altını çizdi. 

xi. Süleyman Veysi Anıl: Önümüzdeki dönemde sinema ve gezi gibi sosyal 

etkinliklerin çoğalması gerektiğini ifade etti. 

xii. Münevver Eren Artu: Çalışma gruplarının oluşturulduğunu ve bunun doğru bir 

model olduğunu söyledi. Tekrar canlandırılabilir dedi. Bu tip gruplara 

ODTÜ’lü olmayanlardan da destek alınabileceğini ifade etti. 

xiii. Dursun Göktepe: Kendisine Bodrum Belediyesinin BODTÜM’den nasıl bir 

beklentiği olduğu soruldu. Dursun Göktepe cevaben çalışma konularının 

dikkatli seçilmesi gerektiğini, ODTÜ ve BODTÜM’ün imajını zedelememesi 

gerektiğini söyledi. Ayrıca Bodrum’da 200’ü aşkın sayıda STK bulunduğunu 

ancak bir çoğunun etkisiz olduğunu, onların durumuna düşmememiz 

gerekiğini ekledi. Bilim ve sağduyunun sesi olmalıyız dedi. 

xiv. Eftal Köklü: Sosyal ağın çok önemli olduğunu ifade etti. Yapılan çalışmalara 

destek olunmadığından yakındı. Örnek olarak tüm Bodrum’un ilgi duyduğu ve 

Bodrum’un son derece önemli bir yarasına parmak basan Su Paneli gibi 

önemli bir etkinliğe Dernekten çok az sayıda katılım olduğunu belirtti. Ancak 

bazı konulardaki etkinliklere hem katılımın hem de desteğin üst seviyede 

olduğunu söyledi. Örnek olarak Köklükuyu Müzik Çiftliği projesini verdi. 

xv. Eftal Köklü: Ayrıca Dernek olarak yapılanların arkasında durulmalı ve devam 

ettirilmeli dedi. Örnek olarak Su Panelinde bahsi geçen sorunların üç yıl 

öncesine ait olduğu, yeni sorunların ortaya çıktığını söyledi.  

xvi. Füsun Bumin: Yeni üye kazanmak için bir üye kazanım programı 

oluşturulması gerektiğini söyledi. 



xvii. Şule Kükrer: Çalışma gruplarının yapısını anlattı ve bu yapının yürümediğini 

ifade etti. Yönetime tüm üyelerin destek olmasını gerektiğinin altını çizdi. 

xviii. Süha Özkan: Derneği yaşatmak için sosyalleşmenin öneminden bahsetti. En 

fazla 3 ayda bir biraraya gelinmeli dedi. 

xix. Süha Özkan: İsteklerimizi sloganize ettik ve bu şekilde bazı projelerde çok 

başarılı olduk dedi. Murat Artu tarafından ortaya konan deniz ulaşımı 

konusundaki projeyi örnek gösterdi ve projeyi son derece başarılı olduğunu 

düşündüğünü söyledi. Projelerin daha kapsayıcı olması gerektiğini ve 

izlenmesi gerektiğini ifade etti. Ayrıca kurumların yetki alanlarına dikkat 

edilmesi gerektiğini söyledi. 

xx. Süha Özkan: Belediyeyle ortak geliştirdikleri mimari projeler hakkında bilgi 

verdi. Bodrum’a ilişkin belgelerin yer alacağı bir belgelik hakkında bugüne 

kadar yapılanları anlattı. Bu toplantılara Süha Özkan ve Ahmet Berk olarak 

değil, BODTÜM olarak katıldıklarının, BODTÜM adının çokça 

zikredildiğinin altını çizdi. 

11. Gündemde görüşülecek madde kalmadığından ve yapılan Genel Kurul Toplantısında 

alınan kararlara, Hazirun Cetveli kayıtlarına ve Hazirun Cetveline atılan imzalara 

itiraz eden üye olmadığı anlaşıldığından Genel Kurul Toplantısı Divan Başkanı 

tarafından kapatıldı. Toplantı Tutanağı 2 (iki) nüsha olarak yazıldı ve tarafımızdan 

okunarak imzalandı. 

 

 

 

 

Divan Başkanı     Katip Üye 

  Süha Sevük           Avni Barkın Kurt 


